
Side 1 av 5

Protokoll til  styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb

 Møtenummer 6

Sted Klubbhuset, Trandum, Mogreina

Dag, dato Mandag  7 oktober 24 kl 1900

Fremmøte Anette, Hege, Steinar, Charlotte, Marita og Heidi

Ikke møtt Marie-Kristine , Thomas

Klokkeslett Kl 1900

Eventuelle saker meldes til Heidi på styremail styret@nannestadogomegnhk.com 

Saksliste
01/24 Godkjenning av møteinnkalling 
Godkjent. Styret er beslutningdyktige.
02/24 Godkjenning av referat fra styremøte 2 september
Godkjent 
03/24 Gjennomgang økonomi
Kasserer har sendt status til 
Driftsresultat – kr   27 624
Bokført saldo – kr 529 005

Sak 04/24

Tittel Nytt fra gruppene

Bruks Det er snakk om ett klubbstevne pga høy interesse. Gruppe D. 
Bra oppmøte på treninger. Trener fast på torsdager.

Grunnleggende 
lydighet
v/Tone

Nytt tema er sitt & bli. 
Marita skal delta litt mer enn tidligere

Nosework
v/Lene

Oppstartsmøte 14. oktober på klubbhuset

Rallylydighet
v/Hege/Anette

Samme gjengen som kommer, godt oppmøte. 

Agility Ørnulf har tatt på seg ansvaret for agilitygruppa i samarbeid med 
Hanne Thanem som tar på seg nybegynnerne.  

Sak 11/24
Tittel Økonomiske retningslinjer må oppdateres
Informasjo
n

Kurspriser: ENDRINGER
Praksis har vært at kurset skal gå minst i 0.  

Kurs med instruktør fra klubben er priset med timepris. Beløpet økes fra kr 
100 til kr 150
Barn under 18 år. Beløpet er 50% av voksen pris.
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Nytt forslag kurs med eksterne instruktører 
Kurspris bør beregnes slik at klubben får kr 100 per ekvipasje for å dekke 
kostnader ifbm utstyr/plass etc.  Endringene gjelder fra 1. august 2024.

Nytt fra 7/10
Prøveordning Belønningssystem for innsats av klubbens medlemmer på 
offisielle stevner som klubben avholder  - utgår. 
Tilgodehavende for inneværende år må rapporteres innen 1. november 2024 
til styremail.

Godtgjørelse til regnskapsføring har hittil vært kr 5000. Dette opprettholdes. 

Kommentar
Ansvarlig Heidi
Status Avsluttes

Sak 14/24
Tittel Drenering/kum på treningsplassen
Informasjo
n

Nok ett år har mange treninger måtte blitt avlyst grunnet mye vann og is på 
klubbens område. Kan vi få til en løsning for å få vekk vannet?
Steinar sjekker med Arne om utgifter – for befaring og prisoverslag + 
tidsangivelse
Arne har snakket med broren. Broren skal komme med prisoverslag. 

Har fått prisoverslag på sms fra Romerike anleggsdrift AS. 
Totalt ca kr 40000. Styret beslutter å takke ja til tilbudet. 
Steinar sender en henvendelse til Avinor og informerer om at klubben 
drenerer plassen for egen bekostning. Dersom leiekontrakten utgår vil 
klubben tette dette for egen regning hvis ønskelig fra Avinor.

Kommentar
Ansvarlig Steinar
Status Avslutter

Sak 18/24
Tittel Kurs i klubben
Informasjo
n

Dette ble tatt opp kort forrige gang. Vi har hall og 2 store baner, men 
genererer veldig lite penger inn. Hva kan vi arrangere av kurs, hva gjelder av 
regler for inntjening. Se hen til økonomiske retningslinjer

Forslag – arrangere NKK trinn 1 kurs?
Hvis man har Trinn 1 kurs- vil kursdeltakere der måtte holde kurs for å bestå 
kurset, og kanskje la ballen trille fra der. Vi lar saken stå åpen for å holde 
fokus i styre… 

Kontakte NKK hvordan det gjøres? Heidi sjekker opp hva som må gjøres og 
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gir status på neste styremøte

Kommentar
Ansvarlig Heidi 
Status Videreføres

Sak 22/24
Tittel Ny revisor
Informasjo
n

Styret tok på seg ansvaret å skaffe revisor.
Steinar tar kontakt med medlem som nevnte dette før/på årsmøtet.
Medlemmet ønsket ikke å ta jobben.

Anette hører med noen hun kjenner. 
Kommentar
Ansvarlig Steinar
Status Videreføres

Sak 24/24
Tittel Leder i klubben
Informasjo
n

Steinar kommer til å trekke seg som leder i klubben, da han flytter fra 
området.
Rettelse – han sitter ut sin periode

Kommentar
Ansvarlig Styret
Status Avsluttes

Sak 25/24
Tittel Budsjett
Informasjo
n

Forslag til ny budsjett/kontoplan
Klubben har en hel rekke med kontoer, og det er ikke åpenbart hvilke 
kontoer som skal brukes, og kasserer har laget forslag til hvilke kontoer som 
skal/skal ikke brukes.
Gjeldende gjelder ut 2024, og det kommer ny fra 2025. 
Vedtak : ny kontoplan godkjennes.

Kommentar
Ansvarlig Kasserer
Status Avsluttet

Sak 26/24
Tittel NOHK 50 år
Informasjo
n
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Kommentar
Ansvarlig
Status Videreføres

Sak 26/24
Tittel Administrering av medlemmer
Informasjo
n

Svare på facebook henvendelser / chat/ e-post/hjemmeside
Hege ruter henvendelser fra hjemmeside til styre e-posten

Grupper – de som skal ligge i gruppene skal ha betalt medlemsavgift og 
treningsavgift. Skjønn kan utvise av gruppeansvarlig. 

Lene, Hanne T og Ørnulf må få litt info om hvordan styret ønsker at det skal være i 
gruppene. 
Gruppelederne – innkalles til neste styremøte – kl 1900. Opplæring ca 30 min
Lene & Laila, Ørnulf og Hanne T, Finn, Tone
Laila Egeberg – laila.egeberg@gmail.com
Tone – toneanderssen@icloud.com

Marita kan ta på seg å svare på alle henvendelser – mot opplæring
Kommentar
Ansvarlig Styret
Status videreføres

Eventuelt/egen sak

Nytt styre – 
Leder Steinar – sitter til 2026
Nestleder Anette– sitter til  valg 2025 
Kasserer Charlotte– sitter til valg 2025
Sekretær Heidi– sitter til valg 2026
Styremedlem Marita – sitter til valg 2026
Styremedlem Hege – sitter til valg 2025
Varamedlem Marie-Christine – sitter til valg 2025
Varamedlem Thomas – sitter til valg 2025

Det er ønskelig med vedtaksliste. 

Sakene over er gjennomlest av de som møtte til styremøtet .

NESTE MØTE: 7. november 2024 kl 1830
Frist for nye saker settes til 3. november
 
Heidi Sjøfn Ånerud  - Sekretær  


